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Onderwerp: Verzoek om opheffing afsluiting Lage Kadijk in het broedseizoen. 

Geachte dames en heren, 

De afsluiting van de Lage Kadijk is een maatregel die heftige reacties oproept bij voor- en tegenstanders. 
Veel bewoners van Molenwijk en ook velen die een rondje Schalkwijk willen maken, vinden dat de Lage 
Kadijk in het broedseizoen niet mag worden afgesloten. Dit geldt des te meer omdat er haast geen 
weidevogels meer zijn. Zij vinden daarom dat de afsluiting zinloos is geworden en derhalve dient te 
worden opgeheven. 

In het verleden was het beheer van de polder zodanig dat er zoveel mogelijk rekening werd gehouden met 
de aanwezige weidevogels zoals de kluut, de grutto, de kieviet, de wulp en de scholekster. Hierbij hoorde 
ook de afsluiting van de Lage Kadijk in het broedseizoen. Het argument was, dat de passant en zijn hond te 
veel onrust veroorzaakte onder de broedende vogels. De tijden zijn sindsdien grondig veranderd. Het 
gebied is nu in het Bestemmingsplan Schalkwijkerweg opgenomen als agrarisch gebied. De doelstelling 
van de gemeente en de provincie is dat het gebied door één boer economisch en rendabel moet worden 
beheerd. Dit betekent dat hij ook in het broedseizoen mag maaien. Wel zouden afspraken worden gemaakt 
om de vogels zo veel mogelijk te sparen. 

Wij, en met ons veel bewoners, zien dat die weidevogelstand dramatisch is afgenomen. Ze zijn er zo goed 
als niet meer. Naar verluid zijn de mogelijke oorzaken voor deze afname: 
a. Het afschieten van trekvogels onderweg. 
b. Het veranderende klimaat. 
c. De wijze van beheer, het injecteren met drijfrnest en het intensiever en vroeger maaien. 
d. Predatie door kraaien, roeken, eksters en zelfs vossen. 
Het is dus een optelsom van redenen waarom de genoemde vogels nauwelijks meer aanwezig zijn. 
Aangezien de Lage Kadijk de afgelopen jaren in het broedseizoen gesloten was kan dat dus niet als 
oorzaak voor de afname meespelen. 
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De Lage Kadijk doorsnijdt de Verenigde Polders. Dit gebied is een onderdeel van de Groene Zoom rond 
Haarlem oftewel de groene long. De wijkraad Molenwijk vindt het van groot belang dat dit zo blijft. Met 
de boer als de beheerder is dat economisch de gezondste basis voor het behoud van de polder. 

Het is ook belangrijk dat de Lage Kadijk open blijft voor noodsituaties waarbij elke minuut telt. Dit werd 
ons vooral duidelijk door een schietincident aan de Zwemmerslaan met als gevolg het afsluiten van die 
weg voor politieonderzoek. De bewoners konden urenlang niet meer bij hun huizen komen en stonden dan 
ook meteen bij de wijkraad op de stoep. Wij hebben daarop de wijkagent en het Dagelijks beheer van de 
gemeente aangesproken. Er zijn alternatieve routes mogelijk gemaakt. Maar dat kan niet voor de Zuid-
Schalkwijkerweg in het broedseizoen omdat de Lage Kadijk dan afgesloten is. 

Hoe de bewoner denkt over die afsluiting heeft de wijkraad Molenwijk door middel van een enquête 
gepeild. De bewoners van de Zuid-Schalkwijkerweg en van het Jaagpad hebben van ons huis aan huis een 
formulier gekregen (105 stuks). Zij zijn het meest direct betrokken. De overigen konden reageren op 
oproepen in "Mijn Schalkwijk" of via onze website. Er hebben tot nu toe 159 bewoners gereageerd (stand 
per 14-07-2011). 

Adressen inzenders Geen 
mening 

Voor 
afsluiting 

Tegen 
afsluiting 

totaal 

Zuid-Schalkwijkerweg en 
Jaagpad 

3 7 35 

Overige 31 82 

totaal 3 38 117 159 

In procenten 1,9% 23,7% 74,4% 100% 

Voorstanders van de afsluiting geven aan dat de verstoring van de rust voor de broedende vogels voor hen 
het voornaamste argument is. De tegenstanders zeggen tegen afsluiting te zijn vanwege de zinloosheid 
ervan, er zijn maar weinig weidevogels meer. 

Zoals u ziet is er een ruime meerderheid tegen de afsluiting van de Lage Kadijk in komende jaren. Naast 
het geringe aantal broedvogels is het van belang dat de Lage Kadijk als nooduitvalsweg ten allen tijde te 
gebruiken is. Verder is het een kortere weg voor de bewoners van Zuid-Schalkwijkerweg en Jaagpad van 
en naar Molenwijk, ook als schoolroute voor de kinderen. En mensen willen graag een ommetje polder 
kunnen maken, ook in de mooiste tijd van het jaar. 

Met deze uitslag in de hand verzoekt de wijkraad Molenwijk u dan ook vriendelijk het raadsbesluit tot 
jaarlijkse afsluiting van de Lage Kadijk in het broedseizoen in te trekken. 

Namens wijkraad Molenwijk, 

ster. 
Voorzitter 


